
Loviisan vapaa-aikalautakunnalle 

 

Lovisa Tennisklubb r.f. – Loviisan tenniskerho ry. (LTK) toivoo muutosta Agricola-hallin aikuisten 
salivuokraan. Loviisan kaupungilla on kohtuulliset salivuokrat, ja yhdistykset arvostavat erityisesti 
päätöstä olla perimättä salivuokraa juniorivuoroilta. 

LKT:lla on ollut viime vuodet n. 30 viikkotuntia Harjurinne 2:sen salissa. Salin koko on 
optimaalinen tennikseen, vaikka sitä lyhennettiin muutamalla metrillä, jotta tilaa saatiin varastolle. 
Alusta on nopea verrattuna tennishallien nykyaikaisiin alustoihin, mutta täyttää tehtävänsä ja 
mahdollistaa sisätenniksen pelaamisen Loviisassa halukkaille. Olemme myös maksaneet saman 
salivuokran tunneistamme kuin muut yhdistykset. Tennistä pelataan usein vain kahdestaan, jolloin 
summa henkilöä kohden on suurempi kuin esim. joukkueelle.  

Koska sali on nyt suljettu toistaiseksi, LTK:lla ei ole muuta vaihtoehtoa kuin pelata kahdessa 
jäljelle jäävässä hallissa: keskustan liikuntahallissa ja Agricola-hallissa. Liikuntahalli on ahkerassa 
käytössä myös viikonloppuisin, joten ainoa vaihtoehtomme on oikeastaan Agricola-halli. Siellä 
käytössämme on n. 10 viikkotuntia, koska mikään muu yhdistys ei tunnu haluavan vuoroja 
perjantai-illoille, lauantai- ja sunnuntaiaamupäiville, jolloin hallia ei ole varattu muuhun käyttöön. 

18 euron salivuokran takia meillä on nyt vain 2–4 aikuista, jotka ovat kiinnostuneita Agricola-hallin 
pelivuorosta. Harjurinne 2:sen sulkeminen on tappamassa tenniksenpeluun lokakuusta huhtikuuhun 
kestävällä hallikaudella. Vertailun vuoksi tunti tennishallissa, jossa on kunnon alusta, maksaa 18–
20 euroa. Täten vetoamme vapaa-aikalautakuntaa tekemään poikkeuksen kantaansa, että kaikki 
yhdistykset maksavat saman vuokran salivuoroistaan. 
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